



	 	 	 	 	 	 	 	 	 	       3 Feabhra 2022


A chairde,


Beidh an scoil dúnta ar an 18 Feabhra. Bhí lá saor socraithe againn don 18 Márta 
ach leis an gcinneadh rialtais maidir leis an Lá Saoire Bainc sa bhreis i mbliana 
caithfimid lá a thógaint uair éigin eile. Tar éis roinnt dátaí a phlé, an lá is fearr a 
oireann ná an 18 Feabhra.


School will be closed on February 18th. We had previously planned a day off for 
March 18th but with the government decision to have a Bank Holiday on that date 
we have to take a day elsewhere. Having looked at the possible dates the one that 
works best is February 18th. 


Le buíochas,


Éamonn Mac Muiris

Príomhoide


